
Invitation - Приглашение
Pécsi Tudományegyetem webhelyen lett közzétéve (https://oroszkozpont.pte.hu)

Invitation - Приглашение
  
We invite you to join us for a meeting of Russian - speaking students. This event will take place on
October 10th at 4 p.m. at the Russian Center of Pécs University (6 Ifjúság St., Building D). We're
planning to chat about traditions, culture, holidays in Hungary, etiquette in various contries. Of
course, we'll also talk about future events at the Russian Center. We'd love for you to join us for a
cozy tea session and discuss the interesting topics. See you there! The Russian Center Team

10 октября в 16 часов в Русском центре Печского университета (ул. Ифьюшаг д.6, здание Д)
состоится встреча русскоговорящих студентов, проходящих обучение в университете.
Планируется поговорить о традициях, культуре, праздниках в Венгрии, отличающихся от
других стран, об этикете в разных странах, а также о различных мероприятиях, проходящих в
Русском центре. Приглашаем всех желащих за чашкой чая обсудить эти вопросы. Сотрудники
Русского центра
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